

香港學生輔助會小學

本校非常榮幸獲得香港中文大學健康教育及促進健康中心頒發香港健康學校獎勵計劃之銀獎殊榮，是次獲獎實有賴全體教職員的積極參與。我們認為學生能擁有健康的身、心、靈至為重要，所以將「共建啟發潛能的健康校園」作為學校發展重點。



幼童軍為幼稚園生服務
Little scout activity

課程發展方面，本校曾以「身心健康」及「和諧校園」為題作跨學科課程統整及專題研習，並發展了一套校本全人教育課程教材套，幫助學生建立正確的人生觀及生活態度，以達致全人教育。

學校環境方面，我們為學生提供安全及健康的環境，並致力推廣及支持環保，更榮獲第五屆香港綠色學校獎優異獎。

社區聯繫方面，我們成立了紅十字會少年團，多次在大型活動中設健康檢查站，為區內人士進行量血壓、脂肪測試等基本健康檢查。此外，本校與明德幼稚園結為夥伴學校，共同舉辦講座、攤位活動、話劇表演等，更開放「環保健康教育資源中心」，接待幼稚園生到校參加環保教育課程，互相分享資源。

Hong Kong Student Aid Society Primary School

It is our honour to receive the silver award from the Hong Kong Healthy Schools Award Scheme which is organized by the Centre for Health Education and Health Promotion of The Chinese University of Hong Kong. With the vigorous support of our teachers and staffs, we implemented this whole-year plan by a whole-school approach. We believe that it is important for the children to have a healthy body, a healthy mind as well as a healthy mental status. Therefore one of our school main concerns is "to develop an inviting and healthy school".



健康校園大使為社區服務
Community service

In our curriculum, "physically and mentally health" and "a Harmonious School" are our main topic. We have also developed a set of school-based holistic education teaching materials in order to help our students to develop a positive value and attitude to their lives.

We always provide a safe and healthy environment for our students. We actively supported and promoted environmental protection this years. Moreover, we are honoured to receive the merit of the Hong Kong Green School Award.

In order to link up with our society, we established a Red Cross Youth Unit, which provided healthy check-point to different activities organized by various organizations in our society. We provided basic health check-up service for the residents, such as measuring blood pressure, cholesterol test, etc. We also joined with Yan Chai Hospital Ming Tak Kindergarten as partner schools. We organized different activities, such as seminars, drama performance, open day stalls, etc. Our school also invited kindergarten pupils to our Environmental and Health Education Resource Centre to take part in our environmental and health education program.



有機耕種-保護環境
Organic farming



健康小食週
Healthy snacks week



以健康生活為主題的課程統整綜合活動
Integrated curriculum activities on healthy lifestyle



環保健康資源中心
Environmental and health education resource centre